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Abstract (en)
To open and close the window wing of a window provided with a locking fitting, especially a turn-and-tilt locking fitting, there is proposed a pivoting
drive which has a scissor-type lever (35) driven pivotably by an electric motor (169). The end of the scissor-type lever remote from the pivot axis
(181) of the scissor-type lever (35) is coupled to an espagnolette (195) of the locking fitting via a releasable travel-compensating coupling (191,
193). The travel-compensating coupling comprises a first coupling part (193) in the form of an elongate rail part and a second coupling part (191)
in the form of a sliding piece guided on the rail part displaceably along the latter. One of these coupling parts (191, 193) is connected firmly to
the espagnolette (195), specifically in such a way that in the closed position of the scissor-type lever (35), with the locking fitting locked, it is out
of engagement with the other of the two coupling parts, which is held on the scissor-type lever. Only in the espagnolette position intended for the
motively pivoting mode is it in engagement with the other coupling part (191). Such a pivoting drive can also be mounted at a later date. In the
closed position of the window, the latter can also be opened manually independently of the electromotive pivoting drive. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Öffnen und Schließen des Fensterflügels eines mit einem Verriegelungsbeschlag, insbesondere einem Drehkipp-Verriegelungsbeschlag,
versehenen Fensters wird ein Schwenkantrieb vorgeschlagen, welcher einen von einem Elektromotor (169) schwenkbar angetriebenen
Scherenhebel (35) aufweist. Das der Schwenkachse (181) des Scherenhebels (35) ferne Ende des Scherenhebels ist über eine lösbare
Wegausgleichskupplung (191, 193) mit einer Treibstange (195) des Verriegelungsbeschlags gekuppelt. Die Wegausgleichskupplung umfaßt ein
erstes Kupplungsteil (193) in Form eines langgestreckten Schienenteils und ein zweites Kupplungsteil (191) in Form eines längs des Schienenteils
verschiebbar an diesem geführten Gleitstücks. Eines dieser Kupplungsteile (191, 193) ist fest mit der Treibstange (195) verbunden und zwar so,
daß es in der Schließstellung des Scherenhebels (35) bei verriegeltem Verriegelungsbeschlag außer Eingriff mit dem anderen der beiden, an
dem Scherenhebel gehaltenen Kupplungsteil ist. Lediglich in der für den motorischen Schwenkbetrieb bestimmten Treibstangenstellung steht es
in Eingriff mit dem anderen Kupplungsteil (191). Ein solcher Schwenkantrieb läßt sich auch nachträglich montieren. In der Schließstellung des
Fensters kann dieses auch unabhängig von dem elektromotorischen Schwenkantrieb manuell geöffnet werden. <IMAGE>
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